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سال بیست ویکم      شماره ۴۶۴۱

اردوی آماده ســازی تیم ملی فوتبال ایران از روز گذشــته شروع شده تا ایران برای دو 
بازی در فیفادی شــهریورماه که قرار اســت به ترتیب مقابل بلغارســتان و آنگولا باشد، 
مهیا شود. تیم ملی ابتدا در سفر به بلغارستان، روز شانزدهم شهریور با این تیم اروپایی 
بازی می کند و بعد به تهران برمی گردد تا ۲۱ شهریور در ورزشگاه آزادی با تیم آفریقایی 
آنگولا مصــاف دهد. دو دیداری که برای آمادگی بیشــتر تیم ملی ایران در مســیر جام 
ملت های آســیا مهم ولی ناکافی اســت. ایران از زمانی که امیــر قلعه نویی را به عنوان 
ســرمربی جدید انتخاب کرده، در تلاش برای برگــزاری بازی با تیم های مطرح دنیا بوده 
ولی تا به الان چنین فرصتی نصیبش نشــده است. مسئولان فدراسیون فوتبال هم برای 
آنکه تقویم فیفــادی خالی نماند، به حداقل ها رضایت داده انــد، به این امید که همین 
بازی ها هم بتواند گره گشای کادر فنی شود. حالا برای حضور در همین دو بازی دوستانه، 
۴۸ ســاعت قبل، امیر قلعه نویی فهرســت اولیه ۲۴ بازیکن را برای حضور در تیم ملی 
اعلام کرده که مطابق با انتظار، این فهرست بدون حرف و حدیث هم نبوده است. علیرضا 
بیرانوند، پیام نیازمند، محمدرضا اخباری، مرتضی پورعلی گنجی، محمد دانشگر، روزبه 
چشمی، محمدحسین مرادمند، صادق محرمی، رامین رضاییان، میلاد محمدی، احسان 
حاج صفــی، علی کریمی، میلاد ســرلک، احمد نوراللهی، ســعید عزت اللهی، علیرضا 
علیزاده، محمد محبی، وحید امیری، مهدی ترابی، علیرضا جهانبخش، ســامان قدوس، 
رضا اسدی، شهریار مغانلو و مهدی طارمی بازیکنانی هستند که به تیم ملی فراخوانده 
شــده اند. با نگاهی به همین اسامی مشخص است که نمی توان به غیر از یکی، دو نفر، 
ایراد چندان زیادی گرفت. بازیکنان دعوت شــده هرکدام بر حسب تجربه و کیفیت، یکی 
از بهترین های باشــگاه خود هســتند و بدیهی است که فرصتی برای حضور در تیم ملی 
داشته باشند. باوجود این جای چند اسم دیگر هنوز در این تیم خالی است؛ اسامی ای که 
حالا امیر قلعه نویی، سرمربی تیم ملی، متهم شده که چندان منصفانه با آنها رفتار نکرده 
اســت. در  این  بین چند بازیکن هم به دلیل مصدومیت یا حضور در تیم زیر ۲۳ ساله های 
ایران از فهرســت جا مانده اند که عذرشان موجه است. محمدحسین کنعانی زادگان هم 
که صراحتا عنوان شــده به دلیل رفتار در فینال کافا، بــه دلیل تخلف انضباطی به اردو 
فراخوانده نشــده، به این امید که در آینده به خــودش بیاید. قاعدتا بزرگ ترین غایب این 
فهرست هم سردار آزمون است که به تازگی از لورکوزن با قراردادی قرضی راهی رم شده 
است. درباره سردار عنوان شده که به درخواست خودش و البته با توجه به مصدومیتی 
که دارد، در این برهه دعوت نشده است. پس باید این موارد را همگی در پرانتز گذاشت و 
نقدی را متوجه امیر قلعه نویی نکرد. البته این به آن معنی نیست که هنوز این فهرست 
نقصی ندارد. در زیر به مواردی اشاره شده که قلعه نویی و کادر فنی اش می توانستند بهتر 
یا شفاف تر در اعلام اسامی رفتار کنند. قبل از ورود به مبحث، ذکر این نکته ضروری است 
که هر مربی ای این حــق را دارد که بازیکنان مدنظر و مورد علاقه و اعتمادش را به تیم 
ملی فرابخواند و بر کسی هم پوشــیده نیست که این انتخاب ها در هر رده ای سلیقه ای 
است و هر مربی ممکن است تعدادی بازیکن را به تیمش فرابخواند یا آنها را خط بزند. با 
درنظر گرفتن همین بخش، حالا می توان به اتهاماتی پرداخت که متوجه امیر قلعه نویی 
شده اســت؛ اتهاماتی که به راحتی می توان آن را پای ســلیقه گذاشت ولی باید برایش 

جوابی منطقی هم یافت.
لج و لجبازی با سیدحسین حسینی؟

اولین موضوعی که فهرست جدید امیر قلعه نویی را زیر سؤال می برد، غیبت سیدحسین 
حســینی، دروازه بان و کاپیتان استقلال است. سیدحســین فصل گذشته روزهای خوبی را 
در اســتقلال ســپری نکرد و حتی در ابتدای این فصل تا آســتانه جدایی از تیم آبی پوش 
تهرانی هم پیش رفت؛ اما او نهایتا در این تیم ماند و با شــروع فصل جدید، روزهای بسیار 
درخشــانی را هم تجربه کرده است. حســینی از چهار بازی در این فصل، سه کلین شیت 
(بســته نگه داشتن دروازه در طول یک مسابقه) داشته و فقط یک گل از روی نقطه پنالتی 
خورده است. البته همان پنالتی را هم مهار کرد و بازگشتش را گل خورد. او یکی از بهترین 
و آماده تریــن دروازه بان های لیگ برتر در هفته های اخیــر بود، ولی قلعه نویی دوباره مثل 
اردوی قبلی تصمیم گرفت از کنار کاپیتان اســتقلال عبور کند. در پی انتقادات مطرح شده 
درباره غیبت سیدحسین، عنوان شده از آنجا که این دروازه بان قرار است به همراه تیم امید 
راهی بازی های آســیایی شود، به این اردو دعوت نشــده تا استراحت کند! توجیهی که به 
نظر می رســد چندان بر پایه منطق نیست. قلعه نویی می توانست بگوید این دروازه بان در 
اندیشه هایش جایی ندارد؛ اما دعوت نکردن او به بهانه استراحت کردن برای تورنمنتی که 
قرار است یک ماه دیگر برگزار شود، بیشتر شبیه به تراشیدن بهانه است. اصولا با توجه به 
تجربه ای که حسینی در سال های اخیر در تیم ملی به دست آورده و فرم ایدئالی که در این 

فصل دارد، توجیه دعوت نکردنش عجیب تر از خود دعوت نکردنش است.
انتخاب سرلک برای دلربایی از پرسپولیسی ها؟

داســتان میلاد سرلک و مشمول شدن این بازیکن برای رفتن به خدمت سربازی، یکی 
از خبرســازترین اتفاقات فوتبال ایران در دو ماه اخیر است. این بازیکن از ابتدای شهریور 
مشمول شده و باید به سربازی می رفت. با این حال از آنجا که طبق قانون بازیکنانی که 
به تیم ملی دعوت می شــوند تا ۳۰  سالگی از خدمت سربازی معاف می شوند، این ابهام 
وجود داشت که آیا قلعه نویی سرلک را به تیم ملی فرا می خواند یا نه؟ قلعه نویی برای 
مســابقات کافا، قید سرلک را زد و به همین  دلیل او را در آستانه فرستادن به پادگان قرار 
داد. دلیــل؟ اگر از آخرین حضور و دعوت به تیم ملی بیش از شــش ماه بگذرد، بازیکن 

مشــمول خواهد بود. از آنجا که پیش از رقابت های کافا تا همین شهریور، بیش از شش 
ماه از حضور ســرلک در تیم ملی می گذشت، این بازیکن باید خودش را به نظام وظیفه 
معرفی می کرد؛ اما درخواســت تعویق یک ماهه برای ســربازی او، با دعوت دوباره اش 
به تیم ملی همراه شــد تا حالا مشــکل سربازی این بازیکن حل شــده باشد. او می تواند 
به  این  ترتیب همچنان به عنوان بازیکن به کارش در پرســپولیس ادامه دهد و مشــکلی 
بابت سربازی رفتن نداشته باشد. قلعه نویی در این بخش از سوی استقلالی ها متهم شده 
که برای دلربایی از هواداران پرســپولیس، میلاد ســرلک را به تیم ملی فراخوانده وگرنه 
هافبک های بهتری را می توانســت به جای او انتخاب کند؛ اتهامی که البته قلعه نویی از 
کنارش عبور کرده و گفته هر کسی که شایسته است، به تیم ملی دعوت شده است. ضمن 
اینکه با انتخاب چهار بازیکن از تیم های پرســپولیس و ســپاهان، خواسته تا جایی برای 

خودش در دل هواداران این دو باشگاه به دست بیاورد.
ابهام بزرگ با انتخاب سامان قدوس

شــاید دو مورد بالا را بتوان به سلیقه امیر قلعه نویی مرتبط دانست، ولی بدون  تردید 
بزرگ ترین ابهام فهرســت جدیدی که او اعلام کرده، ســامان قدوس اســت؛ هافبکی که 
هیــچ گاه در تیم ملی ایران آن طور که باید و شــاید جایگاهش دیده نشــد تا حتی پس از 
جام جهانی، شــایعه خداحافظی اش از تیم ملی به گوش برسد. سامان بعد از جدایی از 
باشگاه برنتفورد در این فصل، به دنبال باشگاه جدیدی رفت ولی وقتی در این زمینه ناکام 
ماند، دوباره در اقدامی خبرساز به تیم برنتفورد برگشت. درباره کیفیت کار سامان قدوس 
وقتی در اوج باشد، حرف و حدیثی نیست؛ اما او در شرایطی برای حضور در اروی تیم ملی 
فراخوانده شــده که قریب به ۲۴۰ روز اســت هیچ گونه بازی رسمی انجام نداده است. از 
آخرین باری که سامان قدوس در ترکیب اصلی برنتفورد به میدان رفته، نزدیک به هشت 
ماه می گذرد که همین موضوع انتخاب او را بحث برانگیزتر هم کرده اســت. در این زمینه 
البته شــایعاتی هم به راه افتاده که تأیید کردنش کار دشــواری اســت؛ اینکه عنوان شده 
بود ســامان دل خوشی از همکاری با امیر قلعه نویی ندارد و به  همین  دلیل در اردوهای 

قبلی ترجیح می داد حضور نداشــته باشد. شــاید قلعه نویی برای پایان دادن به ابهامات 
رایج در این زمینه، ســامان قدوس را یک بار دیگر به تیم ملی فراخوانده اســت. حالا که 
ســامان آمده، باز هم نمی شــود از کنار انتخاب امیر قلعه نویی گذشت. او در شرایطی رو 
به انتخاب این بازیکــن آورده که هافبک های آماده تری در لیگ برتر ایران را نادیده گرفته 
است. مهدی مهدی پور، هافبک استقلال، یکی از این بازیکنان است. او در این فصل و بعد 
از چهــار بازی دو پاس گل داده و به نظر می رســید با توجه به فرم ایدئالش به تیم ملی 
فراخوانده شود. ســروش رفیعی هم دیگر بازیکن این پست بود که اگرچه نوسان داشته 
ولی با توجه به حضورش در ترکیب پرسپولیس، شانس بیشتری برای دعوت شدن داشت. 
حتی آرش رضاوند هم در این بازه زمانی می توانست انتخاب بهتری باشد؛ اما قلعه نویی 
با چشم بستن به روی همه این بازیکنان، در انتخابی عجیب به سراغ سامان قدوس رفت.

انتقام از فرهاد مجیدی؟
آخرین اتهامی که به امیر قلعه نویی دســت کم در فضای رســانه ای وارد شــده، این 
اســت که به دلیل اختلاف نظر قدیمی با فرهاد مجیدی، مهــدی قایدی را به تیم ملی 
دعوت نکرده است. قلعه نویی در پست وینگر، یعنی جایی که مهدی قایدی بازی می کند، 
بازیکنان مطرحی مانند علیرضا جهانبخش، محمد محبی، مهدی ترابی و وحید امیری را 
دعوت کرده است، ولی واقعیت این است که سه نفر اول، این روزها از فرم آرمانی شانی 
فاصله گرفته اند و وحید امیری هم که در پرسپولیس بیشتر در نقش مهاجم سایه بازی 
کرده تا یک وینگر. ضمن اینکه در همان پست هم نمایش درخشان فصول گذشته اش را 
تا به الان نداشته است. این در شرایطی است که قایدی در الاتحاد کلبا با وجود عملکرد 
نه چندان خوب تیمش، نمایش قابل قبولی داشــته، گل زده، پاس گل داده و دست کم از 
بازیکنان دعوت شده به تیم ملی در این پست، آماده تر نشان داده است. قایدی در اردوی 
قبلی تیم ملی ایران حضور داشــت، ولی شایعه شده چون شاگرد فرهاد مجیدی در تیم 
اماراتی اســت، از ســوی قلعه نویی نادیده گرفته شده است؛ موضوعی که البته از سوی 

کادر فنی تیم ملی بدون پاسخ گذاشته شده است.

اخـبـار  بـرگـزیـده

بـرنامـه

رکورد ماده سرعت سنگ نوردی ایران
شکسته شد

رضا علیپور در فینال مسابقات سنگ نوردی ماده سرعت قهرمانی کشور موفق شد 
با ثبت زمان پنج ثانیه و ۱۲۱ هزارم ثانیه رکورد جدیدی را در این ماده به ثبت برســاند. 
به این ترتیــب رکورد ایران را که متعلق به خودش بود، ۲۲ صدم ثانیه ارتقا داد. رکورد 
قبلی این ماده از سوی علیپور در جام جهانی ویلارس سوئیس با زمان پنج ثانیه و ۳۳ 
صدم ثانیه به ثبت رســیده بود. رضا علیپور در مسابقات قهرمانی جهان در سوئیس 

نیز در مرحله رکوردگیری به زمان پنج ثانیه و ۲۵ صدم ثانیه دست یافته بود.

درویش: آل کثیر برگردد
مهاجم خارجی نمی گیریم

مدیرعامل پرســپولیس درباره شائبه بازگشت عیسی آل کثیر به پرسپولیس گفت: 
اگــر یحیی گل محمدی او را بخواهــد، با آل کثیر مذاکره می کنیم. به گزارش ایســنا، 
رضا درویش، مدیرعامل باشگاه پرسپولیس، در حاشیه مراسم ترحیم محسن زمانی، 
داور پیش کسوت فوتبال، به موضوع میزبانی از تیم های عربستانی در لیگ قهرمانان 
آســیا اشــاره و بیان کرد: جا دارد از وزیر امور خارجه تشــکر کنم. هفته گذشــته در 
مذاکراتی که داشــتیم، محبت کردند و با وزیر خارجه عربستان صحبت هایی داشتند. 
آقای تاج هم مذاکراتی با رئیس فدراســیون عربستان انجام داد. در صورت توافق در 
یکی، دو روز آینده، تیم های ایرانی می توانند میزبان تیم های عربستانی باشند؛ اما اگر 
این توافق صورت نگیرد، گزینه بعدی ما میزبانی در عمان اســت. او درباره شــرایط 
خط حمله پرسپولیس و احتمال بازگشــت عیسی آل کثیر گفت: این به آقای آل کثیر 
بستگی دارد که شرایط خود را بررسی کند. اگر آزاد است و تمایل داشته باشد، مذاکره 
می کنیم. البتــه کادر فنی هم باید با آمدن آل کثیر موافق باشــند. آقای گل محمدی 
رزومــه نزدیک به ۵۰ بازیکن خارجی را بررســی کرد؛ اما بازیکن شــاخصی که برای 
پرســپوایس مثمرثمر باشد، پیدا نکرده اســت. درویش در پاسخ به این سؤال که اگر 
آل کثیر به پرســپولیس برگردد، پرونده جذب بازیکن خارجی بسته می شود، بیان کرد: 
ما یک نفر بیشــتر جا نداریم. مدیرعامل پرســپولیس درباره تبلیغات محیطی گفت: 
متأســفانه هنوز نمی دانیم کدام قانون اســت و هنوز متوجه نشده ایم منبع درآمدی 
باشــگاه کجا اســت. سال قبل و دو ســال گذشــته صفر ریال گرفتیم. سال قبل چند 
ثانیه را دادند؛ اما امســال چیزی ندادند. درآمد ما از بلیت فروشــی کجاست؟ ما که 
صنعتی نیســتیم و دولت هم می گوید نمی تواند بــرای ورزش قهرمانی پولی بدهد. 
دو، ســه دوره قهرمان هم شدیم، هیچ پاداشی بابت آن دریافت نکردیم. تحلیلگران 
و اقتصاددانــان بزرگ بگویند چه  کار کنیم؟ ما فقط یــک پیراهن داریم و از تبلیغات 
محیطــی هم هیچ درآمدی نداریم. بگویند منبع درآمد باشــگاه های پرســپولیس و 
اســتقلال که ۲۰، ۳۰ میلیون هوادار دارند، باید از کجا باشد؟ از روزی هم که آمده ام، 
این مشــکل را بارها مطرح کردم اما اثری نداشته است. او افزود: ما جام باشگاه های 
آســیا را در پیش داریم. بازی الاتحاد و الهلال را دیده اید که ۵۰۰ تا ۶۰۰ میلیون دلار 
هزینه آن تیم  بود. به نظر شــما اجحاف نیســت ما قهرمان شویم؟ چون نه امکانات 
داریم و نه زمین و حتی پولی را که حق مان است هم نمی دهند. دلخوشی هوادار ما 
به این فوتبال اســت و حیف نیست همین فوتبال را هم از او بگیریم. درویش درباره 
جلســاتش در زمینه درآمــد تبلیغات محیطی گفت: ما باید به درآمد پایدار برســیم 
که حق پخش تلویزیونی اســت و یکی از الزامات کنفدراســیون فوتبال آســیا است. 
نمی توانیم فقط ســندی را امضا کنیم. مدیرعامل باشگاه پرسپولیس درباره پیگیری 
مطالبات مالی این باشگاه در ای اف سی گفت: در هفته گذشته که وزیر خارجه مالزی 
آمــده بودند، ما درباره مطالبات ۳.۵ میلیون دلاری خودمان صحبت کردیم. نامه ای 
از ما و فدراســیون فوتبال ارائه شد که ایشان از طریق بانک های مالزی پیگیری کنند. 
او درباره ادعای مدیر روابط عمومی این باشــگاه مبنی بر اینکه باید بازی های سپاهان 
به نفع رقبا ۳ بر صفر شــود و اظهارات منصور قنبرزاده درباره ارســال نامه از سوی 
نهادهای بازرسی به باشگاه سپاهان و همچنین عقب نشینی او از موضع خود، گفت: 
کمیته انضباطی باید بر اجرای قانون مُصر باشد. قانون گذار گفته که اگر تیمی قوانین 
را رعایت نکند، بازی هایش ۳ بر صفر می شــود. در ظاهر چند قرارداد آنها (سپاهان) 
نرمال نیســت. سازمان لیگ گفته حداکثر افزایش قرارداد می تواند ۲۵ درصد باشد و 
اگر افشا شود ۱۲۵ درصد افزایش یافته است، باید نتایج بازی ها تغییر کند. باید ببینیم 

آیا چیزی که می گویند، با چیزی که عملیاتی می شود یکسان است یا خیر.

فدراسیون تنیس بهره بردار
مجموعه استقلال شد

با توافق شــرکت توســعه و نگهــداری اماکن ورزشــی و با عقد قرارداد رســمی، 
مجموعه تنیس اســتقلال به فدراســیون تنیس واگذار شــد. به نقل از روابط عمومی 
فدراســیون تنیس، مهیار عســگریان در مراســم عقد قرارداد اجــاره مجموعه تنیس 
استقلال با فدراســیون تنیس تأکید کرد: امکان بهره برداری از این مجموعه باید زودتر 
از اینها به فدراســیون مربوطه واگذار می شد و امروز این موضوع با پیگیری های رئیس 
فدراســیون و نظر موافق سرپرســت وزارت ورزش و جوانان محقق شــد تا مجموعه 
تنیس استقلال در اصل به خانه اصلی خود بازگردد. او تصریح کرد: این اتفاقات منشأ 
خیــر و برکت برای تنیــس خواهد بود و امیدواریم روزهای خوبی را در تنیس شــاهد 
باشــیم. اتفاقات خوبی در تنیس رقم خورد و با عقد این قرارداد، شاهد رشد و توسعه 
بیشتر این ورزش خواهیم بود. او گفت: اماکن ورزشی باید در اختیار فدراسیون ها باشد 
تا در راستای مأموریت اصلی خود کار کنند، مجموعه ها و اماکن ورزشی باید در اختیار 
اهالی ورزش باشــد تا با هزینه مناسب شرایط حضور ورزشکاران در فضاهای ورزشی 
محقق شــود. مدال آوری و قهرمان پروری موضوع بســیار مهمی است و فدراسیون ها 
و متولیان ورزشــی با هدف موفقیت در عرصه های مختلف با نگاهی متفاوت نســبت 
به بخش خصوصی این موضوع را مدیریت می کنند. همچنین داود عزیزی در مراســم 
عقد قرارداد اجاره مجموعه تنیس اســتقلال با فدراسیون تنیس تأکید کرد: کار بزرگی 
از سوی شرکت توسعه و اماکن ورزشی صورت گرفت، این مجموعه چند سالی بود از 
فدراسیون منفک و در اختیار بهره بردار بود و بدون  شک بازگشت دوباره این مجموعه 
به فدراســیون تنیس در اذهان جامعه و ورزشــکاران این رشــته باقی خواهد ماند. او 
ادامه داد: مجموعه تنیس استقلال به عنوان مرکز ملی تنیس شناخته و به فدراسیون 
جهانی رســما اعلام می شــود. این اتفاق بزرگ با دســتور کیومرث هاشمی، سرپرست 
وزارت ورزش و جوانان، رقم خورد که جا دارد به عنوان خادم جامعه تنیس از درایت و 
نگاه آینده نگر متولی ورزش کشور، از او تقدیر و تشکر کنم. گفتنی است آکادمی تنیس 
اســتقلال در ســال ۱۳۹۰ تحت مدیریت فدراسیون وقت تنیس بود و بر همین مبنا این 
مرکز به عنوان مرکز ملی تنیس ایران به کنفدراسیون آسیا و فدراسیون جهانی معرفی 
و پــس از آن به عنوان یکی از مراکز تنیس غرب آســیا فعالیت خــود را ادامه داد. در 
سال های گذشته این آکادمی از مجموعه فدراسیون تنیس جدا شد؛ اما با پیگیری های 
فدراسیون و جامعه تنیس و با حمایت های مسئولان وزارت ورزش و جوانان، این مرکز 
بار دیگر به فدراســیون تنیس واگذار شــد تا در هفته دولت، هدیه ای به یادماندنی به 

جامعه تنیس ایران تعلق بگیرد.

کریستال پالاس – ولورهمپتون ۱۶:۳۰
لیورپول – استون ویلا ۱۶:۳۰

آرسنال – منچستریونایتد ۱۹:۰۰
اتلتیکومادرید – سویا ۲۰:۰۰
اوساسونا – بارسلونا ۲۲:۳۰

یونیون برلین – لایپزیش ۱۹:۰۰
اینتر – فیورنتینا ۲۰:۰۰

امپولی – یوونتوس ۲۲:۱۵
لیون – پاری سن ژرمن ۲۲:۱۵

پورتو – اورکا ۲۰:۳۰

کار تیم ملی بســکتبال ایــران در نوزدهمین دوره رقابت های جــام جهانی که به 
میزبانی سه کشور آسیایی برگزار شد، با متحمل شدن پنج شکست در پنج بازی به پایان 
رسید. ایران که برای چهارمین بار طعم حضور در این رقابت ها را می چشید، به هدفش 
که کسب سهمیه المپیک از این تورنمنت بود، نرسید. از آنجا که در دل رقابت های جام 
جهانی، بهترین تیم هر قاره می توانست سهمیه المپیک پاریس را به دست بیاورد، این 

انتظار وجود داشت که ایران مثل دوره قبل بتواند راهی المپیک شود که چنین اتفاقی 
رخ نداد. ایــران در آخرین بازی اش در این رقابت ها که در گروه بازنده ها و برای تعیین 
رتبه ۱۶ تا ۳۲ برگزار شــده برابر لبنان، یکی دیگر از تیم های آســیایی با با نتیجه ۸۱ بر 
۷۳ باخت تا برای پنجمین بار طعم شکســت را بچشد. ایران در اولین مسابقه اش در 
این مســابقات شکست بسیار ســنگینی مقابل برزیل متحمل شد و با نتیجه ۱۰۰ بر ۵۹ 
شکست خورد. آن نتیجه، ســنگین ترین شکست تاریخ ایران در ادوار جام جهانی بود. 
تیم ملی در دومین بازی مرحله گروهی اش برابر رقیب ســاده ای مثل ساحل عاج هم 
دستش به برد نرسید و با دو امتیاز اختلاف، ۷۱ بر ۶۹ مغلوب شد. سومین بازی مرحله 
گروهی ایران در رقابت های جام جهانی ۲۰۲۳ هم برابر اســپانیا، قهرمان دنیا بود که 
مطابق با انتظار چیزی به غیر از شکست در انتظار شاگردان دمیر نبود. ایران این دیدار 
را با اختلاف ۲۰ امتیازی (۸۵ بر ۶۵) واگذار کرد تا رسما به کارش به عنوان تیم چهارم 
 G پایان دهد. ایران پس از اتمام مرحله گروهی، دو تیم سوم و چهارم گروه های G گروه
و H این رقابت ها با ایستادن در گروه P، گروه بازنده ها را تشکیل دادند تا تکلیف رده های 
هفدهم تا سی ودوم جام جهانی مشخص شود. تیم ملی در این گروه با تیم های فرانسه 
و لبنان که در گروه H در رده ســوم و چهارم قرار گرفته بودند، هم گروه شــد. تیم ملی 
پنجشنبه در اولین دیدارش در این مرحله برابر فرانسه به میدان رفت که با دستاوردی 
تکراری، این بار هم شکست جدیدی متحمل شد و برابر رقیب اروپایی با نتیجه ۸۲ بر 

۵۵ شکست خورد و آخرین بازی اش را هم که به لبنان واگذار کرد.

امیر قلعه نویی، سرمربی تیم ملی فوتبال ایران، روز 
گذشته و در حاشیه نخســتین تمرین این تیم در جمع 
خبرنگاران حاضر شــد و به بخشی از ابهاماتی که این 
روزهــا حول تیم ملی می چرخد پاســخ داد. او درباره 
معضلاتی کــه فوتبال ایران با آنها دســت وپنجه نرم 
می کند، گفت: «مشکلات، بین المللی و مالی است. ما 
مدام نباید مشکل مشکل کنیم زیرا همه در حال تلاش 
هســتند. فدراسیون فوتبال تلاشش را انجام می دهد و 
همه تلاش می کنیم نتیجه خوبی را بگیریم. ما هم باید 
پیشــرفت کنیم اما اینکه مدام بگوییم عربستان، ژاپن 
یا کره جلوتر هســتند، من آن آدم نیستم. من آدم فرار 
رو به جلو نیســتم که مدام بخواهم بگویم و بگویم و 
بگویم. ما در خیلی مسائل عقب تر هستیم اما بازیکنان 
خیلی خوبی داریم و نیروی انسانی خوبی داریم. آنها 
بنزمــا دارند، ما آزمون و طارمــی و خیلی لژیونرهایی 
مثــل محبی و قایدی را داریم. واقعیت این اســت که 
آنها در حال پیشــرفت هستند اما خودزنی نباید کنیم. 
ما نیاز داریم در این مســائل پیشرفت کنیم و این چیزی 
است که من ۱۵ سال پیش می گفتم اما همه می گفتند 
که فلانی کار بلد نیســت». او درباره اینکه رسانه های 

ایتالیایی عنوان کردند آزمــون به مورینیو قول داده در 
جام ملت های آســیا شــرکت نکند، گفت: «آزمون در 
لورکوزن در پیش فصل مصدوم شــد و در مسابقات و 
تمرینات این تیم نبود. بازیکنان مصدوم شامل آزمون، 
علــی قلی زاده، امیــد نورافکن و محمــد کریمی جزء 
نفرات ما نبوده انــد. اینکه آزمون قولــی داده، من در 
جریان نبودم و به این دلیل در فهرســت ما نیست که 
مصدوم اســت. ارتباط با بازیکنان را بین اعضای کادر 
تقســیم کردیم و آزمون ان شاءاالله برای جام ملت ها با 
ما خواهد بود». قلعه نویی درباره شــایعات مربوط به 
حضور سامان قدوس در فهرست تیم ملی هم گفت: 
«چند بازیکن ما مصدوم شدند و با توجه به بازیکنانی 
که در اختیار داشــتیم، فهرست درســت کردیم. مثلا 
در اردوی قبلی علی کریمی نبود. در رابطه با ســامان 
قدوس هم باید بگویم که این حرف ها شــایعه است. 
ایشــان دو بار با عزیزان تماس گرفت و گفت به خاطر 
شــرایط خاصی که در باشگاه دارد، اجازه دهیم نباشد. 
او جزء بازیکنانی اســت که روی او حساب خاصی باز 
کرده ایم. به شــایعات توجه نکنیــد و باید به تیم ملی 
کمک کنید. ایــن تیم برای همه اســت». او همچنین 

گفــت: «یک روز من اینجا هســتم و یــک روز یک نفر 
دیگــر. من از همــه آن عزیزانی که مطلــب می زنند، 
تشــکر می کنم و آن مطالب را می خوانــم اما آنهایی 
که مغرضانه می نویســند، به خاطر مشکل داشــتن با 
قلعه نویی اســت و می خواهند هرطور که شده من را 
بزنند». او درباره دعوت شدن سرلک به تیم ملی گفت: 
«آقای سرلک در زمان اسکوچیچ ۱۲ بازی انجام داد و 
حتی اگر اســکوچیچ در جام جهانی هم سرمربی تیم 
ملی ما بود - که جا دارد از ایشــان تشــکر کنم زیرا در 
بدتریــن موقع تیم ملی ما را گرفــت و بهترین نتایج و 
عملکرد را داشت - سرلک می توانست در جام جهانی 
بازی کند. من یک مطلب قانونی را بگویم که بعضی ها 
مغرضانــه و بــدون مطالعــه حرف می زننــد. قانون 
معافیت عوض شده است و اگر اینکه دوستان مغرض 
می گویند معافیت ملی پوشــان دو ســال است، ایشان 
جلوی کنیا بازی کرده بود و قاعدتا باید دو سال معاف 
می شــد. قانون شده شــش ماهی که در فهرست تیم 
ملی باشد. ما این قانون را می دانستیم و اگر تحت فشار 
بودیم، او را با خود به کافا می بردیم و مقابل افغانستان 

به او بازی می دادیم که این فشار روی ما نباشد».

قلعه نویی: می خواهند هرطور که شده من را بزنند

بعد از انتشار فهرست تیم ملی صورت گرفت

۴ اتهام
 به امیر قلعه نویی

پایان بازی های تیم ملی بسکتبال ایران در جام جهانی
۵ بازی، ۵ شکست

ایرنا
اده،

ف ز
شری

علی 
  


